妮芙露(馬來西亞)私人有限公司 NEFFUL (M) SDN BHD (726940-D) (AJL931652)

CHANGES IN REGISTRATION STATUS FORM

I already login and would like to change my current registration status to the
country stated as below:
Taiwan * Login -Need to summit the original application form from Taiwan together with a
of passport or Taiwan ID.
United State of America * Login -Need to summit the original application form
from USA together with a copy SSN
Hong Kong
Malaysia
Singapore
Acknowledgement of changing registration status:
1. Every NEFFUL Company only accept all the local members.
(Eg: NEFFUL Malaysia only accept changes of registration status for Malaysian
from TWN, HK or USA NEFFUL to Malaysia)
(Nefful Malaysia will also accept changes of registration status from the country nearby
Malaysia only.)
2. Restricted to ONE time changes only. (per Distributor)
3. Applicant will bear and undertakes all the circumstances caused by the
11
changes that been made.
4. Applicant need to login at the country before changing the status.
Applicant's Name :
Distributor No. :
Sponsor's Name or No:
Contact No. :
Applicant's Signature :
Date :
(DD/MM/YYYY)
變更入會籍申請書
本人已登錄並申請變更入會籍至
台灣 (已登錄者,仍須再繳交台灣入會申請書正本
及護照或身分證影本)
香港
馬來西亞
美国(已登錄者,仍須再繳交美國入會申請書正本及填寫社會安全卡號)
新加坡
變更入會籍需知:
1. 變更對象:所持護照國無妮芙露營業據點者。
(如马来西亚籍由原台湾入会籍变更至"马来西亚")
(马来西亚接受邻近国家入会籍变更至"马来西亚")
2. 僅限變更一次(當地國開立子公司除外)。
3. 週年慶表揚地及獎金明細表列印地皆以入會籍為主。
 3. 週午慶衣物地及突金明細衣列口地省以八曾精為主。 4. 更改入會籍時,該會員須已經登錄該國家。無登錄者無法
申請者姓名 :
• • •
會員編號 :
上線名字或編號 :
聯絡電話 :
申請者簽名 :
申請日期 :月年